



姓 名	曹晓萱	性别	女	
职 称	助教	系别	基础课部	
学 位	硕士	电话	025-58606577	
E-mail	caoxiaoxuan@njau.edu.cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	爱尔兰文学、英语教学			
社会兼职	无			
承担项目	院级教改项目：英语拓展 I（第八批）			
学术成果	李元，曹晓萱. 舞台上的民族：民族身份与 20 世纪爱尔兰戏剧. 外国语文, 2016, 32(2) : 32-37.			
奖励荣誉	2015 年第六届“外教社杯”全国高校外语教学大赛江苏赛区三等奖 2015 年南京农业大学第二届微课教学比赛三等奖 2015 年“外研社杯”全国英语演讲大赛江苏赛区指导三等奖 2016 年“外研社杯”全国英语演讲大赛江苏赛区指导三等奖 2016 年“外研社杯”全国英语辩论大赛江苏赛区指导三等奖 2014-2015 学年第二学期教师教学质量综合评价优秀 2015-2016 学年第一学期教师教学质量综合评价优秀 2015-2016 学年第二学期教师教学质量综合评价优秀			

Teaching staff/ Personal information

Name	Cao Xiaoxuan	Gender	Female	
Title	Teaching Assistant	Department	Department of Basic Courses	
Degree	Master	Telephone	025-58606577	
E-mail	caoxiaoxuan@njau.edu.cn			
Unit address	No.40 Dianjiangtai Road, Nanjing	Post code	210031	
Research field	Irish Literature, Pedagogy			
Social appointments	None			
Research projects	College level teaching reform project: Extensive English I (the 8th Batch)			
Academic achievements	Li, Yuan, and Xiaoxuan Cao. "Staging the Nation: National Identity and Modern Irish Theatre." Foreign Language And Literature. 32.2(2016):32-37.			
Reward & honor	Third Prize for The 6 th National Foreign Language Teaching Contest Third Prize for The 2 nd Micro-class Competition of Nanjing Agricultural University Third Prize for the Coach Award of 2015 "FLTRP Cup" English Public Speaking Contest Third Prize for the Coach Award of 2016 "FLTRP Cup" English Public Speaking Contest Third Prize for the Coach Award of 2016 "FLTRP Cup" English Debating Contest Outstanding Teacher in Teaching Quality Evaluation in the Second Semester of 2014-2015 Outstanding Teacher in Teaching Quality Evaluation in the First Semester of 2015-2016 Outstanding Teacher in Teaching Quality Evaluation in the Second Semester of 2015-2016			